



保護海港協會

Society for Protection of the Harbour

香港金鐘道 88 號太古廣場一座 608 室
Room 608, One Pacific Place, Hong Kong
Website: <http://www.harbourprotection.org>

E-mail: info@harbourprotection.org
Tel: (852) 2626-8373
Fax: (852) 2845-5964

DONATION FORM 捐款表格

捐款者資料 Donor's Information (* 必須填寫 Mandatory Field)

姓名 Name *	(先生 Mr / 女士 Ms)		
地址 Address *		聯絡電話 Tel *	
		傳真 Fax	
如收據抬頭與上述姓名不同，請註明： If the name of the receipt is different from the above, please state:		電郵 Email	

捐款資料 Donation Information

捐款金額 Donation Amount: _____

捐款方法 Donation Method

劃線支票 Crossed Cheque

支票抬頭請寫「保護海港協會」，並連同此表格寄回本協會，以便發出正式收據

Please make your cheque payable to "Society for Protection of the Harbour" and mail back to our Society together with this form for issuing an official receipt.

支票號碼 Cheque No.: _____

銀行 Bank: _____

轉賬或直接存入本協會戶口：

Direct Transfer to our Society Account :

匯豐銀行 HSBC 004-593-281314-001

請把存款收條連同此表格寄回，或傳真，或電郵至本協會，以便發出正式收據。

Please mail, or fax, or email the bank pay-in-slip together with this form to our Society for issuing an official receipt.

注意事項 Notes:

- 1) 你的個人資料將會絕對保密，本協會只會使用你的個人資料作發出捐款收據及將來聯絡之用途。
Your personal data will be kept confidential. Our Society shall only use your personal data for issuing receipts and communications.
- 2) 所有超過港幣\$100之捐款，皆可扣稅。
All donations more than HK\$100 are tax-deductible.

Harbour Manifesto: *To protect and preserve the harbour and enhance the harbour-front to provide a healthy environment and a good quality of life for the people of Hong Kong*

維港宣言: 保護及保存維港，並優化海濱，為香港市民，提供一個健康及優質的生活環境